
Vervolgvragen PVV over de bestuurlijke chaos in de gemeente Dronten 
 
 
De PVV heeft met teleurstelling kennis genomen van de reactie van het college op de 
bestuurlijke chaos in Dronten. Volgens de beantwoording betreft het een interne 
aangelegenheid van de gemeente Dronten. 
 
De PVV deelt deze mening niet en stelt daarom de volgende aanvullende vragen. Graag 
zien we deze met spoed beantwoord zodat we tijdens de statencommissie Bestuur van 
29 november 2017 hier eventueel een debat over kunnen voeren. 
 
 
1. Waarom betreft het hier een interne aangelegenheid terwijl de chaos zelfs landelijke 
aandacht heeft gekregen en daarmee zeer negatief is voor de gemeente Dronten en 
haar inwoners? 
 
2. Kan het college aangeven waarom de heer Verbeek hier geen rol zou hebben? In zijn 
rol van rijksheer kan hij hier namelijk wel degelijk ingrijpen en proberen mee te helpen 
tot een oplossing te komen. 
 
3. Een meerderheid van de gemeenteraad van Dronten heeft boter op haar hoofd en 
doet verder niets. Bent u het met de PVV eens dat de inwoners van Dronten er wel recht 
op hebben dat de onderste steen boven komt? En waarom wel of niet? 
 
4. Speelt er soms een ander belang waarom er niet bestuurlijk wordt ingegrepen? En zo 
nee, waarom niet? 


